
 

TRAPENES PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOME 

Protokols nr. 1/25 

 

Sēdes sākums: 2025.gada 14.martā, plkst.16:00 

Norises vieta: Trapenes bibliotēka, Trapene 

Piedalās: Gaujienas un Trapenes pagastu apvienības vadītājs Jānis Šepters 

Iedzīvotāju padomes locekļi: Irisa Popoviča, Līga Prazņicāne, Uģis Jūgs un Zigurds Safranovičs. 

Darba kārtība:  

1. Aktuālā informācija Trapenes pagastā 

Pārvaldes vadītājs Jānis Šepters informē par apstiprināto 2025. gada budžetu.  

2. Priekšlikumi pagasta attīstībai. 

• J.Šepters izsaka viedokli par Peldu dīķa uzpludināšanu un amūru ielaišanu, lai attīrītu 

dīķa teritoriju. U.Jūgs uzskata, ka tomēr būtu jāveic Peldu dīķa tīrīšana, bet, ja 

finansējuma nav, tad vismaz uzpludināt, lai dīķis arī turpmāk nestāvētu ar nolaistu 

ūdeni. Pie Peldu dīķa plānots ierīkot pārģērbšanās vietu, ja tas tiks uzpludināts. 

• J.Šepters informē par Garā ezera labiekārtošanu, ierīkojot pārģērbšanās ģērbtuvi. 

• J.Šepters informē par plāniem labiekārtot parka teritoriju, izveidojot dabas taku ar 

dzīvnieku siluetiem un informatīviem stendiem par tiem. 

• J. Šepters informē par plānu attīrīt Melnupi. Tā kā pavasara talkā to nevar darīt dēļ zivju 

nārsta, tad labākais laiks tam būtu jūlijs, kad ūdens līmenis ir zemāks un temperatūra ir 

augstāka. Melnupes attīrīšanā no sakritušajiem kokiem, zariem un ūdensteces 

atjaunošanā upē, aicināti tiks Trapenes pagasta iedzīvotāji. Pavasara Lielajā Talkā tiek 

plānots sakārtot ciemata teritorija- absolventu birzs, Somu kapi, parka teritorija, estrāde 

un Mikužu saieta nams.  

3. Citi jautājumi: 



• J. Šepters jautā par Trapenes skolas pastāvēšanu. L.Prazņicāne informē, ka skolas nākotne 

šobrīd nav zināma. Skolas pastāvēšana ir pakārtota dažādiem apstākļiem- vai ieviesīs 

jauno skolas finansēšanas modeli. Ja jaunais finasnējuma modelis tiks ieviests jau 2025. 

gadā, tad, lai programmu realizācijas vieta Trapenē pastāvētu par tās finansēšanu jālemj 

būs Smiltenes novada pašvaldības deputātiem, jo skolas finansēšana būtu no pašvaldības 

budžeta. Tiklīdz būs informācija par programmu realizācijas vietas pastāvēšanu, tiks 

informēti Trapenes iedzīvotāji. 

• I.Popoviča stāsta par iedzīvotāju priekšlikumu organizēt sporta spēles. U. Jūgs izsaka 

viedokli, ka sporta spēles varētu organizēt kapussvētku laikā. L.Prazņicāne izsaka 

viedokli, ka sporta spēles varētu organizēt ap Jāņiem un tās rīkot kopā ar andeli. Par 

iedzīvotāju padomes rīkoto andeli  2024. Gada decembrī, iedzīvotāji ir ļoti pozitīvi 

izteikušies.  

• I. Popoviča informē senioru izteikto vajadzību risināt problēmu par nojumīti pie 

felšerpunkta. J. Šepters skaidro, ka ir jāatjauno ūdens noteka un ūdens tiks novadīts, lai 

nelītu uz galvas.  

• J. Šepters informē par pasta pakomātu iekštelpās. Jānis ir sazvanījis Latvijas pastu un 

noskaidrojis, ka šajā gadā āra pakomāti tiks uzstādīti jau apstiprinātajās vietās, bet ir 

iespēja uzstādīt pakomātu iekštelpās. J. Šepters saskata iespēju tādu ierīkot kultūras nama 

ēkā.  

• I. Popoviča informē par dažu iedzīvotāju izteikto ierosinājumu par sāls istabas 

iekārtošanu kādā no pagasta īpašumā esošajām ēkām.  

• U. Jūgs izsaka iedzīvotāju izteikto  ideju Trapenes sporta zālē ierīkot saunu. J. Šepters un 

iedzīvotāju padome šo ierosinājumu piefiksē. Ja radīsies iespēja šo ideju īstenot, tad tas 

tiks darīts. 

Sēde tiek slēgta plkst.1730 

Sēdi vadīja:  

Trapenes pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja (paraksts)                    / Irisa Popoviča 

Dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 


